
 

  

 
 

 

 

Agenda Jaarvergadering 2024 

Wordt gehouden op vrijdag 5 januari vanaf 19.30 uur 

De Onderneming, Rijksstraatweg 104 te Winneweer 

 

1. Opening en mededelingen 
2. Ingekomen stukken 
3. Notulen jaarvergadering 2023 
4. Verslag van de Kas commissie 
5. Bestuursverkiezing 

 Christiaan de Vries is aftredend en stelt zich herkiesbaar 
6. Pauze 
7. Wedstrijdprogramma 

 Vaststellen wedstrijdrooster stek 2024 
 Vaststellen wedstrijdrooster club 2024 
 Loting aan de waterkant 
 Maaibeleid 
 Steigers Damsterdiep 

8. Rondvraag 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Verslag van de jaarvergadering 2023 

Datum: 6 januari 2023 

Aanwezig namens het bestuur: 

 Christian de Vries (Voorzitter) 
 Patrick Honderd (Penningmeester A.I.); 
 Elle Läkamp; 
 Reint Elderman (Secretaris A.I.). 

Afwezig met kennisgeving: Eerko Slagter en Arjan Dikkema 

 

 

Punt 1: Opening en mededelingen 

Er wordt 1 minuut stilte gehouden voor degenen die ons afgelopen jaar zijn ontvallen.  

De voorzitter heet iedereen van harte welkom op de jaarvergadering en opent de vergadering.  

Aanwezig zijn incl. het bestuur in totaal 18 leden.  

Afgelopen jaar hebben we gelukkigerwijs weer onze open stekwedstrijden en de clubcompetitie 
kunnen vissen. Hoewel we blij zijn weer in competitieverband te kunnen vissen na het coronajaar 
wordt er niet gevist met het aantal deelnemers als voorheen. Dat is jammer. Misschien moet het 
anders waardoor er weer meer animo is voor onze weedstrijden en deze beter bezocht worden.  

Arjan Dikkema is helaas gestopt als bestuurslid.  

Belangrijk is dat we de continuiteit binnen onze vereniging waarborgen en dat daarom het bestuur 
moet worden uitgebreid. Er wordt nu geleund op een beperkt aantal bestuursleden waardoor we 
kwetsbaar zijn en het lastig is om alles op de juiste wijze te organiseren en door te laten gaan. 
Gelukkig hebben Elle en Eerko veel gedaan dit jaar en waren bijna altijd aanwezig.  

Punt 2: Ingekomen stukken 

Geen bijzonderheden. 

 



 

 

 

 

 

Punt 3: Notulen jaarvergadering 2022  

Notulen van de vorige jaarvergadering worden goedgekeurd. 

Opgemerkt wordt dat Patrick Honderd als aanwezig staat vermeldt maar dat hij afwezig was.  

Punt 4: Verslag van de kascommissie 

De kascommissie heeft de jaarrekening gecontroleerd. Ondanks een miniem kasverschil wordt 
decharge verleend aan het bestuur. Jan Honderd deelt dit mede namens de kascommissie. Rene 
Huisman en Jan Honderd zijn beschikbaar om ook voor 2023 de kascontrole te doen. Bobby Grijpstra 
is reserve.  

Wat opvalt is de kostenpost van de Eemskanaalcup. Om veel deelname te krijgen is een BBQ 
aansluitend bij de onderneming gehouden met enkele consumpties voor de terugkomers. 
Doelstelling was om zoveel mogelijk vissers terug te krijgen bij de prijsuitreiking, dus niet alleen de 
winnaars zoals je zo vaak ziet.  

Het bestuur vraagt zich af of e.e.a. wel voldoende aan de verwachtingen heeft voldaan. Het bestuur 
is van mening dat dit niet het geval is. De vergadering geeft echter aan dat dit wel op prijs is gesteld 
en dat de financiën dit ook wel toelaten gezien de reserves in kas. De vergadering besluit aldus dat 
ook na afloop van de Eemskanaalcup weer iets wordt georganiseerd voor de deelnemers.  

Punt 5: Bestuursverkiezing 

Arjan Dikkema is niet aanwezig maar heeft reeds eerder aangegeven dat hij het bestuur gaat verlaten 
vanwege onvoldoende tijd voor het bestuur.  

Patrick Honderd is niet meer herkiesbaar voor het bestuur waarmee ook de functie van 
penningmeester vacant wordt. Gespeculeerd wordt hoe dit ingevuld moet worden. Staande de 
vergadering geeft Elle Läkamp aan dat hij zich beschikbaar wil stellen voor de functie 
penningmeester en toe wil treden tot het dagelijks bestuur. De vergadering is hiermee akkoord.  

Opgemerkt wordt dat het bestuur uit een (te) kleine bezetting komt te staan. Dit heeft mogelijke 
consequenties voor het wedstrijdprogramma.  

Pauze 

Punt 6: Wedstrijden 

 Resultaten enquête wedstrijdwateren 
o De enquête onder de leden is gehouden en is per mail naar iedereen verzonden. Er is 

welgeteld 1 reactie binnen de gestelde termijn binnengekomen (Jan Ausema) en 1 
reactie buiten de gestelde termijn (Bernd Schäfer). De wedstrijdsamenstellers  



 

 

 

 

 
o hebben gemeend het voorstel van Jan Ausema te honoreren en deze locatie is 

opgenomen in het wedstrijdschema (clubwedstrijd). Het bestuur vindt het jammer 
dat er zo weinig respons is. Meerdere leden geven aan dat zij geen mail hebben 
ontvangen met de enquête. De oorzaak hiervan is niet bekend; 

 Stekwedstrijden; 
o De stekwedstrijden worden goedgekeurd; 

 club wedstrijden; 
o de clubwedstrijden worden goedgekeurd met uitzondering van de snertwedstrijd. 

Het voorstel is vanwege de slechte vangsten in Slochteren en Stedum dit jaar de 
wedstrijd te houden in het Nieuwe kanaal te Nieuwolda. Dit wordt overgenomen in 
het definitieve wedstrijdprogramma; 

 70 jarig bestaan, invulling van dit jubileum 
o Dit jaar bestaan wij 70 jaar. Het bestuur heeft gemeend om hierbij stil te staan na de 

clubwedstrijd op 11 november a.s. in combinatie met de Buist Bokaal. Het bestuur 
komt hier t.z.t. op terug in welke vorm dat is;  

 Vrijwilligers maaien, uitzetten, wegen etc, Wedstrijdcommissie aanstellen (toelichting door 
bestuur). 

o Het bestuur deelt een flyer uit met de werkzaamheden die allemaal noodzakelijk zijn 
om een wedstrijd goed te organiseren. Aangezien met de huidige bezetting van het 
bestuur nagenoeg alle werkzaamheden bij een paar mensen komt te liggen, is de 
vraag van het bestuur aan de vergadering om een commissie samen te stellen die 
mee kan helpen met de wedstrijden. De volgende leden geven aan in de commissie 
plaats te willen nemen: Wim Uuldersma, Jan Dikkema, Bobby Grijpstra en Jan 
Honderd (toegevoegd later: Willem Raven). Hiermee hebben we een prima team om 
de wedstrijden weer op de juiste wijze te organiseren. Een uitnodiging zal volgen 
voorafgaand aan de eerste clubwedstrijd om de zaken door te nemen en 
vervolgafspraken te maken.  

Tijdens de vergadering wordt gevraagd hoe het nu precies zit met de aanmeldingen voor de diverse 
wedstrijden. Voor alle wedstrijden, met uitzondering van de Eemskanaalcup, dient men zich aan te 
melden bij Christian de Vries op het bekende telefoonnummer. Dit om uitdrukkelijk te voorkomen 
dat er een teleurstelling is voor iemand die meent dat hij zich heeft opgegeven waar dan niet op 
gerekend wordt. Evenzo andersom, we rekenen op iemand die vervolgens niet komt. Afgelopen jaar 
hebben we bij enkele clubwedstrijden daardoor te veel prijzen gehad. 

 

Punt 7: Rondvraag 

Jan Dikkema:  

 Kan de inleg van de clubwedstrijden ook verhoogd worden van 5 euro naar 7,50? Dit omdat 
je tegenwoordig maar “weinig” meer krijgt voor 5 Euro. De vergadering is het hiermee eens. 
De inleg wordt gewijzigd van Eur. 5 naar Eur. 7,50.  



 

 

 

 

 

 

 

 

Harry Zaagman: 

 Harry vraagt zich af waarom er geen loterij meer is na de stekwedstrijden. De reglementen 
stellen dit namelijk. De loterij zal weer in ere worden hersteld. Er zullen 3 vleesprijzen per 
stekwedstrijd worden verloot over voor de terugkomers en de geldprijswinnaars worden 
uitgesloten van deelname aan de verloting. 

Bart Hol: 

 Bart is nieuw bij de club. Hij wil graag de wedstrijden mee vissen en ook wel helpen met de 
wedstrijden. Doordat hij geen rijbewijs heeft is hij aangewezen op zijn fiets. Zijn vraag is dan 
ook of het mogelijk is dat hij geholpen wordt bij wedstrijden om zijn materialen mee te 
nemen naar het water en of hij zelf ook eventueel kan meerijden. Dit moet per wedstrijd 
worden bezien. 

Sluiting door de voorzitter. 

 

Patrick wordt in het zonnetje gezet en bedankt voor zijn langdurige inspanningen voor de club. Arjan 
zal een presentje thuis krijgen omdat hij niet aanwezig is. 

 

Einde vergadering.  

 


